
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

4/2018. VFKB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2018. január 30-ai rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tanácsterem  

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Gyuga Mihály, Hartyáni László, Hermann Istvánné,  

Przygoczki Ferenc bizottsági tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Illeg Pál, Székely Antal bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 8 óra 4 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés napirendi pontját.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

30/2018. (I.30.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2018. január 30-ai rendkívüli ülésén a következő napirendi pontot tárgyalja: 

1. Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetés tervezete  

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetés tervezete  

  

Sólyom Jöran elnök elmondta, a bizottsági ülésen a 9. tábla 250 M Ft-os részét, illetve a költségvetés 

további tételeit tárgyalják. 

 

Székely Antal bizottsági tag 8 óra 8 perckor megérkezett az ülésre, a jelenlévő bizottsági tagok száma 6 fő. 

 

Bartalus László osztályvezető összegzéséként elmondta, mely beruházásokat priorizálták az előző ülésen: 

Népek barátsága – Irinyi tengely (I/b befejezés) 

Városi járdák ütemezett felújítása – III-IV. ütem – Népekbarátsága és a Tópart utca között a zöldterületen 

párhuzamos parkolás kialakítása 

Piac melletti járdaszakasz átépítés (GFT szennyvízcsatorna felújításához kapcs.) 

Belterületi parkolók: 

Táncsics M. út 31-41. környezete 

Bánki D. u. 16-18. között – labdapálya felszámolásával – murvás parkoló 
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Népekb. u. 6-10. – Bánki D. u. között 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag egyeztetést követően javasolta, hogy a piac melletti járdaszakasz átépítéséhez 

írják be, hogy városi piac.  

Felvetésére a Táncsics M. út 31-41. környezetében kialakítandó parkolókról egyeztettek. 

Jelezte, ki van írva az ott lévő hőközpontra, hogy eladó. Kérte a hivatal munkatársait, járjanak utána, 

mennyibe kerül. Esetleg az önkormányzat megvehetné, és utána el lehetne bontani, mert nem illik oda. 

 

Ezt követően a parkoló építésekről, járdákról, tervezésekről egyeztettek. 

 

Hartyáni László bizottsági tag javasolta, az Ady mozinál lévő kereszteződésbe tegyenek kijelölt 

gyalogátkelőhelyet, ott sok gyerek jár és nagy az autóforgalom is. 

 

SZÜNET 

8 óra 50 perctől 9 óráig 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ezt a részt akkor kezelné, ha a HUSK-os játszótérrel kapcsolatos dolgok 

kialakultak.  

Ezt követően a CULTPLAY tematikus játszópark, a kerékpárút és a Bányászai Múzeum pályázatáról 

egyeztettek.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag a Táncsics M. út 31.-41. parkolók kialakításával kapcsolatban elmondta, 

képviselői keretéből a felfestéseket szeretné felújíttatni, mivel már teljesen elkoptak és jött erre igény. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag jelezte, frakciójuk támogatja a képviselői keretet. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, azért volt a képviselői keret, ha valami nem fér bele a 

költségvetésbe, akkor azt ebből a keretből lehessen segíteni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, vannak olyan támogatható dolgok, amire soha nem lett volna pénz. 

Példaként említette a harangot, amely komoly közösségi értéket képvisel.  

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, döntsenek arról, hogy a költségvetés beszámolójának része legyen az 

önkormányzati képviselői keret tételes elszámolása. 

Kérte, szavazzanak javaslatáról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

31/2018. (I.30.) VFKB határozata 

az önkormányzati képviselői keretről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

javasolja, hogy a költségvetési beszámoló része legyen az önkormányzati képviselői keret tételes 

elszámolása. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, fogadják el a költségvetés 6. és 9. számú tábláját a bizottsági ülésen 

véglegesített prioritásokkal, a táblák a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

32/2018. (I.30.) VFKB határozata 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetés tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadja a jegyzőkönyv melléklete szerint elfogadja a költségvetés 6. és 9. számú tábláit. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Miután a költségvetés-tervezethez további kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság 

ülését 9 óra 39 perckor bezárta. 

 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 


